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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN 

 

Datum:  5 september 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  20.00 – 20.46 uur 

 

Aanwezig: de heer D. Jager (voorzitter, VVD), de dames E. van Lente (PvdA), A. Postma 

(GroenLinks), H. Rademaker (SP), G.E.J. Copini-van der Meulen (D66), A. Kuik (CDA), M. Wilschut 

(Partij voor de Dieren), de heren R. van der Schaaf (PvdA), M.D. Blom (VVD), J. Evenhuis (VVD), 

K.S.N. van der Veen (GroenLinks), J. Bolhuis (Stadspartij), A. Sijbolts (Stadspartij), J.P. Dijk (SP), 

M. Verhoef (ChristenUnie), M. van den Anker (Student en Stad) 

Namens de griffie: mevrouw G. Mulder (commissiegriffier) 

Namens het college: de dames C.T. Dekker (GroenLinks), E. Pastoor (PvdA) tot B1, J.A. Visscher 

(SP) en F. de Vries (PvdA) tot B1 

Afwezig m.k.: de heren R. Bolle (CDA) en T. Schroor (wethouder, D66) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 

 

A. ALGEMEEN DEEL  

 

A.1. Opening en mededelingen 

Wethouder Pastoor: 

 Meldt dat het project Jimmy's door is naar de halve finale van de Jong Lokaal Bokaal. Op 

2 oktober komt de jury langs en de uitreiking is in januari 2013. 

 Verwacht de evaluatie van Jimmy's in het voorjaar van 2013. 

 Is in gesprek met O2G2 en het bijzonder onderwijs over het rapport-Klaassen en hoopt in 

oktober afspraken te kunnen melden. 

Wethouder De Vries: 

 Gaat de uitkomsten van het net afgeronde sportonderzoek van het MUIR verwerken en komt 

hier voor de begroting op terug. 

Wethouder Visscher: 

 Nodigt iedereen uit voor de open dag van alle accommodaties in Vinkhuizen, georganiseerd 

door bewoners, professionals en winkeliers, met veel activiteiten over een gezonde levensstijl. 

 

A.2. Vaststelling agenda 

De voorzitter: 

 Biedt de mogelijkheid aan opmerkingen te plaatsen bij de ingekomen stukken gezien de korte 

agenda. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst toezeggingen, initiatiefvoorstellen en moties 

Mw. Van Lente (PvdA): 

 Informeert wanneer de visie Corpus den Hoorn te verwachten is. 

 Is benieuwd naar de stand van zaken rond Gronitas. 

Dhr. Blom (VVD): 

 Informeert hoe het staat met sporthal Zuid en het overleg met het Noorderpoort College. 

Wethouder De Vries: 

 Antwoordt dat Gronitas ruimtelijk gezien bij GSV kan voetballen. GSV is bereid het clubhuis 

te delen, maar Gronitas wil een nieuw clubhuis. De gesprekken worden binnen een paar 

weken afgerond. 

 Zal nu de vakantie voorbij is weer contact opnemen met het Noorderpoort College en zal 

rapporteren over nieuwe ontwikkelingen. 

 Licht plannen over sporthal Zuid in oktober toe aan bewoners en werkt aan een 

overkoepelend plan voor de twee sportzalen en gebruik door de scholen. Er zijn ook 
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gesprekken met het Gomarus. 

 

A.4. Conformstukken 

A.4.a. Aanleg vierde kinderwerktuin (raadsvoorstel) 

Dhr. Van der Schaaf (PvdA): 

 Complimenteert het college dat de vierde kinderwerktuin er komt. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Is blij dat de kinderwerktuin gerealiseerd wordt. 

 Vraagt wat er gaat veranderen in het onderwijs door de verminderde inzet van het IVN. 

Wethouder Pastoor: 

 Antwoordt dat er voldoende eigen expertise is om de inzet van IVN te verminderen. Er is al 

veel onderwijsmateriaal ontwikkeld. Daarnaast is gekozen voor minder kostenintensieve 

materialen en meer ondersteuning van projecten. De ambities kunnen zo voor minder geld 

gerealiseerd worden. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 26 september 2012. 

 

A.4.b. Nacalculatie nieuwbouw school Reitdiep (raadsvoorstel) 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 26 september 2012. 

 

A.4.c. Nacalculatie herbouw school Gravenburg 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 26 september 2012. 

 

A.5. Rondvraag 

Dhr. Van der Veen (GroenLinks): 

 Stelt voor generaalpardonners die moeilijkheden hebben met de naturalisatieprocedure door 

de DIA door te laten verwijzen naar stichting INLIA en Vluchtelingenwerk. 

 Pleit ervoor in VNG-verband deze problemen onder de aandacht te brengen van een nieuw 

kabinet. 

Dhr. Van der Schaaf (PvdA): 

 Stelt voor een gesprek met O2G2 te organiseren over het vaststellen van de statuten. 

Wethouder Visscher: 

 Erkent dat papierwerk voor te naturaliseren generaalpardonners tot schrijnende situaties kan 

leiden en zal dit met de portefeuillehouder van de VNG bespreken. 

 Zoekt uit of de DIA doorverwijst naar Stichting INLIA en Vluchtelingenwerk en zal dit 

anders invoeren. 

De voorzitter: 

 Laat de commissie weten welke actie rond O2G2 genomen wordt wat betreft de statuten. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL  

 

B.1.  Medegebruik busbaan door verloskundigen (collegebrief van 14 juni 2012) 

Mw. Kuik (CDA): 

 Herinnert aan de nieuwjaarstoespraak van de burgemeester, waarin hij de ambitie uitsprak om 

de hoge cijfers van kindersterfte en aangeboren letsel in Groningen terug te dringen. 

 Ziet jammer genoeg deze ambitie niet terug in de collegebrief, die puur vanuit 

verkeerstechnische invalshoek en wantrouwen is geschreven en uitgaat van obstakels in plaats 

van mogelijkheden. 

 Gaat ervan uit dat verloskundigen professioneel genoeg zijn om de busbaan alleen te 

gebruiken bij spoed. 

 Vindt de negatieve effecten voor doorstroming overdreven. Het zal niet vaak voorkomen en 

als het gebeurt gaat het leven van een kind toch boven doorstroming van het verkeer? 

 Wijst op de verlengde succesvolle pilot in Enschede en het voornemen van Leeuwarden 

ontheffingen te verlenen onder logische voorwaarden als herkenbaarheid en een rijinstructie. 

Een kaart die verkeerslichten beïnvloedt is ook een optie. Is naar deze situaties gekeken? 
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 Merkt op dat de reactie van de politie politieke afwegingen bevat. 

 Vraagt andere fracties of zij op basis van louter de negatieve effecten een goede afweging 

kunnen maken. De motie verdient een grondiger onderzoek. 

Mw. Rademaker (SP): 

 Sluit aan bij de bijdrage van het CDA. 

 Gaat ervan uit dat verloskundigen de mogelijkheid niet zullen misbruiken. Bij de politie ga je 

er ook van uit dat ze de sirene alleen bij spoed gebruiken. 

 Wijst erop dat het altijd inzetten van ambulances bij spoedeisende gevallen duur is. 

 Vindt het argument van verkeersdoorstroming niet heel sterk. 

 Vindt het niet aan de politie uitspraken te doen over het aanpassen van de infrastructuur. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

 Is na alles af te wegen van mening dat het levensreddende karakter doorslaggevend moet zijn. 

 Mist in de brief mogelijkheden om tot een goede oplossing te komen. 

 Adviseert ook mee te wegen dat de binnenstad door grote projecten op de schop gaat. Juist 

dan kan gebruik van de busbaan urgenter worden. 

Mw. Van Lente (PvdA): 

 Verwijst naar het initiatiefvoorstel van de PvdA om babysterfte in brede zin aan te pakken. 

 Steunde de motie niet, omdat er geen verband lijkt te zijn tussen gebruik van de busbaan en 

het terugdringen van babysterfte. Bij spoed moeten mensen 112 bellen. 

 Haalt de reactie van de Koninklijke Vereniging van Verloskundigen aan dat gebruik van de 

busbaan prettig is, maar het effect gering. 

 Informeerde bij de gemeente Enschede, waar de afgelopen tijd geen aanvragen voor 

ontheffingen meer zijn ingediend. Wellicht hangt dit samen met de leges. 

 Staat net als in februari achter de opstelling van het college, al is de brief wel wat eenzijdig. 

Dhr. Van der Veen (GroenLinks): 

 Ziet het als een kwestie van verkeer en niet van gezondheid en kan zich vinden in de 

collegebrief. 

 Vindt kindersterfte een belangrijk thema met vele oorzaken, zoals armoede en gezondheid. 

 Pleit ervoor een aanbod van eerste- en tweedelijns zorg te ontwikkelen voor risicogroepen in 

aandachtswijken. De nota Samen gezond in stad geeft hieraan een belangrijke impuls. 

 Kent geen cijfers over sterfgevallen omdat de verloskundige later arriveerde. Bij spoed en 

complicaties moeten mensen altijd een ambulance bellen. 

 Kan zich voorstellen dat gebruik van de busbaan handig is, maar dat geldt ook voor 

huisartsen. 

 Ziet geen verband tussen kindersterfte en gebruik van de busbaan. 

Dhr. Bolhuis (Stadspartij): 

 Sluit zich aan bij de bijdragen van SP en CDA. 

 Voorziet geen grote problemen, omdat het om een klein aantal auto's zal gaan. 

 Denkt dat verloskundigen hun verantwoordelijkheid nemen de busbaan alleen te gebruiken 

wanneer het echt nodig is. 

Mw. Copini (D66): 

 Vindt dat de motie niet behoorlijk is uitgevoerd, omdat een volledig beeld van de gevolgen en 

kansen ontbreekt. 

 Informeert of de wethouder contact heeft gelegd met andere gemeenten als Leeuwarden. 

 Mist in de collegebrief of de maatregel positieve effecten heeft op thuisbevallingen en 

verzoekt hiervan alsnog een concreet beeld te geven. Het college neemt geen open houding 

aan. 

 Sluit aan bij de bespreekpunten van het CDA. 

 Vindt het opvallend dat de politie zich mengt in politieke discussies en komt hierop terug. 

Dhr. Van den Anker (Student en Stad): 

 Stemde niet voor de motie, maar vindt dat deze grondiger moet worden uitgevoerd. Waarom 

is geen informatie over de pilot in Enschede opgenomen? 
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Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Sluit aan bij CDA en SP. 

 Vindt babysterfte geen kleinigheid en wijst erop dat het maar om een paar auto’s per dag gaat. 

 Is benieuwd welke contacten met andere gemeenten er zijn geweest. 

 Hoopt dat het onderwerp uitvoeriger behandeld zal kunnen worden. 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

 Dankt de partijen die dit belangrijke onderwerp agendeerden. 

 Weet niet om hoeveel risicogevallen het gaat, maar staat open voor alle informatie in het 

debat. 

Wethouder Dekker: 

 Onderstreept dat het om verkeer en gezondheid gaat en erkent dat de brief wat onevenwichtig 

is. 

 Staat achter de nieuwjaarstoespraak van de burgemeester en wijst op het initiatiefvoorstel van 

de PvdA over kindersterfte en het gezondheidsbeleid. 

 Is ervan overtuigd dat de oorzaken van kindersterfte moeten worden aangepakt, zoals 

sociaaleconomische positie en levensstijl. 

 Kent geen gevallen van sterfte door het niet gebruiken van de busbaan. 

 Wijst erop dat vrijwel alle gemeenten ervoor kozen gebruik van de busbaan niet toe te staan 

met dezelfde argumenten als die van het college. 

 Stelt dat bij crisissituaties altijd 112 gebeld moet worden. 

 Wijst op de precedentwerking van deze maatregel voor andere beroepsgroepen. 

 Ziet geen positief effect van deze maatregel, maar wel negatieve effecten voor het verkeer. 

 Werpt tegen dat het advies van de politie over de Folkingestraat ook politiek zou kunnen 

worden beoordeeld. Partijen die nu bezwaar maken, gebruikten dat advies toen wel. 

 Heeft de gemeente Enschede niet gesproken, maar wel verloskundigen. 

 Komt met een brief met uitvoeriger informatie en onderbouwing.om de motie beter uit te 

voeren. 

Wethouder Visscher: 

 Verwijst naar het gezondheidsbeleid met aandacht voor kindersterfte. 

 Worstelt met de vraag of dit middel niet erger is dan de kwaal. 

 

C. HUISHOUDELIJK DEEL 

 

C.1. Lijst van ingekomen stukken 

Mw. Van Lente (PvdA): 

 Verzoekt agendering van Jaarverslag 2011 Meldpunt Overlast en Zorg en komt met 

bespreekpunten. 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 Dankt het college voor de brieven over ouderbetrokkenheid en laaggeletterdheid en is blij met 

het convenant met het bedrijfsleven. 

 

C.2. Vaststelling verslag van 4 juli 2012 

Dhr. Blom (VVD): 

 Was wel aanwezig bij de vergadering, maar ontbreekt bij de lijst van aanwezigen. 

Het verslag wordt conform deze wijziging vastgesteld. 

 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 20.46 uur. 


